



新加坡风华南岸酒店 THE SOUTH BEACH SINGAPORE

新加坡风华南岸酒店是一间拥有654间客房的当代设计酒店，其设计灵感来自 H.I.P (高度个性化的人和地方)。酒店坐落在新加坡的市中心，由新加坡城市发展集团(CDL)以及 IOI 集团规划，法国设计师 Philippe Starck 设计，由在国际上多次获奖的 Foster 公司及其合伙人在设计领域声誉卓越的Aedas公司担当建筑设计。酒店设有一个私人餐厅吧，属于整体面积达到34,000m²的南海滩可持续发展规划中的一部分。酒店的 NCO 俱乐部，以拥有一个奥林匹克标准尺寸的泳池而闻名。酒店独特的地理位置，唤起人们尊荣的怀旧感。这种古老与现代的结合展现了经典的建筑语言，在现代新加坡的建筑史上占有一席之地。

酒店包含43个创新的社交空间以及设计时尚的H.I.P房间，一个个可充分享受舒适的独立空间，是为了满足住客“独立并共处”的需求。酒店还将致力于更好地推广H.I.P理念和住客一起创建无尽体验的新标准。

酒店还设有其它完善的设施，如在部分客房装有 Butler 柜子以及商品琳琅的零食吧。酒店希望通过完备的设施，为住客提供特别的入住体验。



The South Beach is a 654-room contemporary inspired H.I.P. (Highly Individualised People and Places) hotel designed by French designer Philippe Starck, located in the hub of downtown Singapore. The latest development by City Developments Limited (CDL) Singapore and IOI Corporation Berhad, the hotel boasts brilliant architecture by international award-winning firm Foster + Partners and leading design global firm Aedas. Coupled with a private dining club, the hotel is part of a mixed-use contemporary and ecological sustainable development – South Beach, which comprises an area of over 34,000m². We believe the best design occurs at the intersection of old and new. The architecture cleverly integrates the heritage site formerly comprising three army blocks and the NCO Club, a favourite haunt for army, naval and air force offices famed for its Olympic-sized swimming pool. The hotel resides amidst a place of historical value, evoking a sense of pride and nostalgia. This fusion of old and new becomes essential in architectural literature, undoubtedly ranking among the architectural models of modern Singapore.

There are many distinctive spaces in the hotel, including 43 imaginative social spaces and stylishly designed H.I.P rooms that offer a sanctuary of calm and comfort. With emphasis on imaginative social spaces to cater to the need for 'alone togetherness', The South Beach aims to further promote the luxury H.I.P. hotel concept to the region and set new hospitality standards by Creating Infinite Experiences for and with you.

The hotel aims to provide in-house guests a unique hospitality experience in the luxuriously well-appointed guest rooms providing the latest integrated technological experience. Other amenities highlights include Butler Cabinets in selected guestrooms and a complimentary fully-stocked refreshment bar.





项目简介	新加坡
国家 / 地区	五星级酒店
项目类型	2015 年
开业时间	Philippe Starck
室内设计	新加坡城市发展集团 (CDL) 以及 IOI 集团
隶属	654 间
房间数	卫洗丽: TCF4731A
采用产品	
Details	
Country/Area	Singapore
Category	Hotel *****
Opened	2015
Interior designer	Philippe Starck
Owner	City Developments Limited (CDL) Singapore and IOI Corporation Berhad
Rooms	654
Product number	Washlet: TCF4731A

